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OBČINSKI SVET  
OBČINE BRDA    
 
ZADEVA: DODATNI ODGOVOR NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 32. REDNE SEJE IN  
                 ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 33. REDNE SEJE   
 
Dodatni odgovor na pobude in vprašanja svetnikov 32. redne seje 

 
Damjan Birtič 
Na zadnji, 32. redni seji občinskega sveta je bil predstavljen idejni načrt bodoče ureditve križišča na "Križadi", 
ki po njegovem osebnem mnenju in mnenju številnih vaščanov, ki so se nanj obrnili in ki se dnevno vozijo po 
omenjenem križišču, dolgoročno ne rešuje zagat in težav na tem odseku. Najprej vprašanje, zakaj je bila 
izločena varianta o ureditvi krožišča. Argument, češ da gre pri podanem idejnem projektu za "cenejšo " 
različico ne zdrži, saj je investitor v tem primeru DRSI in ne občina, kar ne bi bremenilo občinskega proračuna. 
Drugi argument, da bi to predstavljalo manjši poseg v okoliško parcelo drži le deloma, saj je potrebno pri tem 
upoštevati, da si je predhodno lastnik tega zemljišča v preteklosti dovolil konkreten posek na parcelo 
cestišča. Zato pristojne v občinski upravi ponovno poziva k ponovnemu tehtnemu razmisleku in odločitvi o 
ureditvi krožišča na tem odseku državne ceste, ki bi edina, dolgoročno, funkcionalno in z varnostnega vidika 
rešila omenjeni problem. 
 
Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 
Predlagamo predstavitev obeh variant rekonstrukcije križišča v Neblem na seji občinskega sveta. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 33. redne seje 
 
Lilijana Kastelic 
Na parkirišču na Dobrovem, pod gostilno, so še vedno postavljeni kontejnerji,  ki so bili na to lokacijo 
premaknjeni iz lokacije pri bencinskem servisu zaradi prireditve Praznik češenj. Zaradi navedenega je na 
omenjenem parkirišču nastal problem s parkiranjem. Občinsko upravo naproša, da se parkirišče čim prej 
uredi in kontejnerje odstrani.  
 
Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor 
Kontejnerje, ki so bili za čas trajanja praznika češenj prestavljeni na lokacijo pod gostilno, smo na pobudo 
prebivalcev Dobrovega tam tudi pustili. Najprej smo jih locirali tik ob zbirni center. Nato smo jih postavili bliže 
cesti in s tem dopolnili obstoječi otok, saj so se prebivalci pritoževali, da je do zbirnega centra predaleč. 
Zavedamo se, da omenjeni otok onemogoča parkiranje, zato predlagamo, da se celoten otok začasno postavi 
vzdolž zbirnega centra.  
 
Dejan Rusjan - Oddelek za okolje in prostor 
Glede ureditve ekoloških otokov v naselju Dobrovo smatramo: 

- da je potrebno v prihodnjem letu pristopiti k ureditvi celotnega območja parkirišča z prostorom za 
kontejnerje, 

- da je potrebno v prihodnjem letu pristopiti k urejanju podrobnejšega prostorskega plana za območje 
od krožišča do gradu, pri katerem se določijo ustrezne lokacije ekoloških otokov. 

 
Teja Jelina  
V naslednjem letu bo 110. obletnica rojstva Zorana Mušiča in glede na to, da je na Gradu Dobrovo njegova 
stalna zbirka predlaga, da se pripravi celoleten plan aktivnosti, kar bo pripomoglo še k dodatni promociji Brd.  
   
Tina Novak Samec – Direktorica ZTKMŠ Brda  
Leta 2019 bomo beležili 110-letnico rojstva mednarodno priznanega slikarja Zorana Mušiča (1909-2005), 
rojenega v Bukovici. Umetnik, ki sta ga posvojili tako Italija kot Francija, kjer je živel in ustvarjal, se je na 
likovnem področju zapisal med pomembnejše evropske umetnike 20. stoletja.  
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Na ZTKMŠ Brda smo se zato odločili, da damo večji poudarek temu našemu velikanu in bi zato delovanju na 
področju kulture v naslednjem letu posvetili v veliki večini aktivnostim povezanimi z njegovim delovanjem in 
ustvarjanjem – to bo Mušičevo leto. Dogodki posvečeni Zoranu Musiču bodo potekali čez celo leto začenši s 
Kulturnim praznikom 8. februarja. Od tu dalje načrtujemo več dogodkov, ki bodo potekali na več lokacijah v 
Brdih, namenjeni pa bodo tako odraslim kot otrokom in sicer od razstav do ustvarjalnih delavnic. 
 
Prav z Mušičevim letom v Brdih načrtujemo trajnostno obogatitev kulturnega dogajanja v Brdih s poudarkom in 
izpostavljenostjo naših treh velikanov: Mušiča, Gradnika in Zorzuta. Slednjim smo do sedaj posvečali premalo 
pozornosti, predstavljajo pa za Brda neprecenljivo vrednost in potencial. 

 
Romana Velišček  
1. Avtobusna čakalnica za otroke v Hruševlju – ali se v tej smeri dogajajo kake aktivnosti? 
2. V poletnem času je opazila, da je na območju občine Brda zagotovljenih zelo malo avtobusnih oz. javnih 

prevozov. Predlaga, da se kaj razmisli tudi v tej smeri.  
 
Ad1. Anita Manfreda – Direktorica OU 
Glede avtobusne čakalnice v Hruševlju so stekle aktivnosti do te faze, da se išče primerna lokacija  za postavitev 
le-te. Občina na navedeni lokaciji namreč nima razpoložljivih zemljišč.  
 
Ad2. Anita Manfreda – Direktorica OU 
Na podjetje NOMAGO Nova Gorica smo naslovili vprašanje, vendar še nismo prejeli odgovora. Si bomo pa 
prizadevali za iskanje čim bolj optimalnih rešitev za večjo frekvenco avtobusnih prevozov v Brdih. 
 
Boris Šfiligoj  
1. Škropljenje divjih kostanjev v letošnjem letu ni bilo izvedeno in se zaradi tega tudi sušijo. Ali ima občina 

predvidene kake ukrepe, da bi se njihovo stanje izboljšalo.  
2. Turiste, ki obiščejo Brda in imajo vklopljeno GPS napravo, jih le ta veliko krat pripelje v slepo ulico. 

Predlaga, da se preveri, kje se ta območja v Brdih nahajajo in postavi prometne znake za slepo ulico.  
 
Ad1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Ker na občini nismo pristojni za izvajanje varstva rastlin, smo za odgovor zaprosili strokovnjaka na KGZS Nova 

Gorica in prejeli sledeči odgovor: »Zoper kostanjevega listnega zavrtača – Cameraria ohridella, ki povzroča 

sušenje listov divjega kostanja, nimamo uradno registriranih fitofarmacevtskih sredstev. Ukrepi za zatiranje 

škodljivca, ki vključujejo rabo FFS zato v Sloveniji niso izvedljivi.« 

Ad2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Na Občini Brda od občanov stalno prejemamo obvestila o vozilih, ki so s pomočjo navigacijske naprave zašli s 
prave poti. Žal tega ne moremo preverjati, ker je v uporabi ogromno različnih navigacijskih naprav in še več 
navigacijskih kart, med katerimi je očitno veliko število neustreznih. Dostopov do vseh teh kart žal nimamo. 
Naša praksa je, da se na pozive občanov odzovemo s postavitvijo prometnih znakov za slepo ulico. 
 
Edbin Erzetič 
1. Kot predsednik Komisije za kmetijstvo pove, da je ta na zadnji seji sprejela sklep, da se Konzorcij Brda kot 

tak ohrani in da se direktorju konzorcija plača za opravljeno delo.  
2. Pri Peternelu je bila postavljena dodatna oglasna tabla, za katero pa lastniki zemljišča niso izdali 

nobenega soglasja. Prosi, da se preveri, kaj je na tem.  
3. Pred nekaj časa je že bila podana pobuda, da bi se manj razvita območja v občini oprostilo plačevanja 

določenih dajatev. Odgovor je bil, da to ni možno. Predlaga, da se pogleda primer Občine Ajdovščine, ki 
je v zvezi s tem sprejela podoben sklep.   

4. Občina Brda naj bi za osvetlitev cerkve v Hruševlju zagotovila nekaj sredstev. Ali to drži? 
 
Ad1. Anita Manfreda – Direktorica OU 
Konzorcij Brda je ustanovljen kot zavod, ki nima statusa javnega zavoda, torej gre za pravno osebo zasebnega 
prava. Občina na podlagi zakona nima pravne podlage za direktno sofinanciranje zavoda, ki ni javni zavod. 
Zasebne neprofitne organizacije se lahko sofinancirajo na javnih razpisih. Občina Brda za programe, ki jih izvaja 
Konzorcij Brda na letni ravni preko ZTKMŠ Brda nameni 13.000 EUR. 
 
Ad2. Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve  
Zaradi pomanjkanja plakatnih mestih na območju občine, predvsem v času velikega števila prireditev, se je 
občinska uprava odločila na najbolj udarnih točkah razširiti obstoječa plakatna mesta. Eno od teh mest je tudi 
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pri Peternelu, kjer je res prišlo do postavitve dodatne oglasne table, brez predhodne pridobitve soglasja 
lastnikov zemljišča. Lastnikom smo se za nastalo situacijo opravičili in jih zaprosili za soglasje. 
 
Ad3. Anita Manfreda – Direktorica OU 
V Občini Brda ureja NUSZ Odlok o nadomestilu za uporabo Stavbnega zemljišča v Občini Brda (s spremembami), 
ki v 3. členu določa območja: 
»3. člen 
Območje občine Brda se za potrebe tega Odloka deli na dve območji, pri čemer v posamezno območje spadajo 
naslednja naselja občine Brda: 1. območje: Nozno, Belo, Brdice pri Kožbani, Slapnik, Senik, Golo Brdo, Breg pri 
Golem Brdu, Kožbana, Vrhovlje pri Kožbani in Brezovk. 2. območje: vsa naselja v občini Brda, ki niso navedena v 
1. območju. Območje krajev in vasi občine Brda iz 1. odstavka tega člena so vrisani na grafičnih kartah, ki so 
sestavni del tega odloka in so na vpogled pri pristojnem upravnem organu občine Brda.« 
Poleg strokovnih podlag za določitev območij je bilo zavzeto tudi merilo potok Kožbanjšček, ki razmejuje 
površine občine na 1. in 2. območje.  
 
Ad4. Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve  
Predstavniki vasi Hruševlje so Občino Brda zaprosili za sofinanciranje investicije v osvetlitev cerkve v vasi. Ker 
Občina Brda ni lastnik tega objekta, vanj ne sme neposredno vlagati. Da pa bi občina podobnim projektom 
lahko pomagala, znotraj proračuna redno zagotavlja proračunsko postavko namenjeno pomoči verskim 
skupnostim. Za pridobitev sredstev iz te postavke pa se posamezna skupnost oz. župnija, mora prijaviti na 
občinski javni razpis za družbene dejavnosti. Ta je objavljen vsako leto predvidoma v mesecu aprilu. 
 
Goran Simčič 
Poda predlog, da se na eni izmed naslednjih sej spregovori o medobčinski redarski službi, ker ne opravlja 
svojega dela. Prav tako predlaga, da Občina Brda izstopi iz Medobčinske uprave MONG in Občine Brda in se 
priključi kateri drugi.  
 
Anita Manfreda – Direktorica OU 
Občinska uprava je z vodjo medobčinskih redarjev opravila sestanek, na katerem smo predočili glavne 
pripombe glede delovanja redarske službe v Brdih. S strani medobčinske uprave smo dobili predlog aktivnosti s 
terminskim planom, ki jih redarji izvajajo na področju občine. Poudarek smo dali na področje odlaganja 
odpadkov ter poostren nadzor nad odlaganjem na ekoloških otokih po Brdih. Delovanje medobčinske uprave 
bo do 1. 1. 2020 potrebno reorganizirati skladno z zakonodajo, ki ureja financiranje občin. Spreminjajo se tako 
višina sofinanciranja kakor tudi področja organiziranosti medobčinskih uprav zato bo povezovanje z več 
občinami nujno.  
 
Silvan Peršolja 
1. Zanima ga, ali se je obnovilo napis na stolpu v Gonjačah? 
2. Vzdrževalce državne ceste naj se ponovno obvesti, da obrežejo veje dreves, ki ob dežju posegajo v 

obcestno telo in s tem ovirajo promet (avtobusi, tovornjaki,…).  
 
Ad1. Anita Manfreda – Direktorica OU 
Napis na stolpu v Gonjačah si je ogledal kamnosek in podal mnenje, da se zaradi dotrajanosti plošče (je 
razbrazdana) ne da kvalitetno popraviti napisov . Kamnosek predlaga, da se v dogovoru z ZVKD Nova Gorica 
postavi nova, granitna plošča z na novo vrisanimi podatki. 
 
Ad2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Izvajalca vzdrževanja regionalnih cest na območju občine Brda smo pozvali, da preverijo zadevo in ustrezno 
ukrepajo. Zelo koristno pa bi bilo, če bi v pobudi navedli konkretne primere oziroma lokacije. 
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                 Franc Mužič 


